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J E G Y Z Ő K Ö N Y V 

 
 
Készült: Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése Oktatás, Sport és Ifjúsági 
Bizottságának 2020. január 23. (csütörtök) 18 óra 30 perckor Szekszárd Megyei Jogú Város 
Polgármesteri Hivatalának Dísztermében megtartott rendes nyilvános üléséről. 
 
Jelen vannak:    Murvai Árpád elnök;  
     Faragó Zsolt elnökhelyettes; 
     Zaják Rita képviselő, bizottsági tag; 

Csötönyi László képviselő, bizottsági tag 
Nyerges Tibor külső bizottsági tag; 
Kizakisz Georgiosz Román külső bizottsági tag; 
Mácsik Henrietta külső bizottsági tag; 

   
Tanácskozási joggal megjelentek: Gyurkovics János alpolgármester; 

Majnay Gábor osztályvezető; 
Sipos Gergő sport- és ifjúsági referens 
dr. Horváth Annamária oktatási referens 

A jegyző megbízásából:  dr. Holczer Mónika jogi és bizottsági referens, 
jegyzőkönyvvezető; 

 

Meghívottak:  Steig Gábor a Szekszárdi Kerékpáros Sportegyesület 
elnöke; 

 Csillag Balázs a Szekszárdi Sportközpont Közhasznú 
Nonprofit Kft. ügyvezető igazgatója. 

 
Murvai Árpád elnök megállapítja, hogy a 7 tagú bizottságból 7 bizottsági tag jelen van, a 
bizottság határozatképes. Az elnök az ülést 18 óra 30 perckor megnyitja. 
 
Murvai Árpád elnök: Köszönti a megjelenteket az Oktatás, Sport és Ifjúsági Bizottság mai 
rendes ülésén. Szeretettel köszönti dr. Horváth Annamáriát, aki az egyik előterjesztés kapcsán 
lesz a bizottság segítségére. Köszönti Majnay Gábor osztályvezető urat is, aki az előkészítésben 
ismét nagy szerepet játszott. Köszönti továbbá Steig Gábort és Csillag Balázs ügyvezető 
igazgató urat is. Szeretné megköszönni a sajtónak az érdeklődését is, valamint a jegyzőnő 
előkészítő munkáját is. Köszönti továbbá az alpolgármester urat is, aki jelenlétével 
megtisztelte a bizottság mai ülését. Megkérdezi a megjelenteket, hogy a kiküldött meghívóval 
kapcsolatban van-e kiegészítő javaslatuk. 
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Sipos Gergő sport- és ifjúsági referens: Az első napirendi pont kapcsán szeretne egy 
módosítást megfogalmazni, ugyanis az előterjesztés címében elkövetett egy elírási hibát. Nem 
a Szekszárdi Szabadidős Kerékpáros Egyesületet hívták meg a bizottság ülésére, hanem a 
Szekszárdi Kerékpáros Sportegyesületet.  
 
Murvai Árpád elnök: A napirendi pontok elfogadására tesz javaslatot a sport- és ifjúsági 
referens által ismertetett pontosítással.  
 
Az elnök szavazásra teszi fel a nyilvános ülés napirendjének elfogadására tett javaslatot, 
melyet a bizottság 7 igen szavazattal, egyhangúlag elfogadott, és a következő napirendet 
állapította meg: 
 

NAPIREND 
 
1. napirendi pont: 

Szakmai beszámoló a Szekszárdi Kerékpáros Sportegyesület működéséről és terveinek 
bemutatásáról 
(19. számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Murvai Árpád elnök 
Meghívott: Steig Gábor elnök 
 
2. napirendi pont: 

A Szekszárdi Sportközpont Közhasznú Nonprofit Kft. szakmai és pénzügyi beszámolója a 
2019. évi működésről, valamint a 2020. évi üzleti tervére vonatkozó tervezet 
(írásbeli előterjesztés) 
Előterjesztő: Murvai Árpád elnök 
Meghívott: Csillag Balázs ügyvezető igazgató 
 

3. napirendi pont: 

Az óvodák nyári nyitvatartásának rendje 
(16. számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Murvai Árpád elnök 
Előadó: dr. Horváth Annamária oktatási referens 
 
4. napirendi pont: 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése Oktatás, Sport és Ifjúsági 
Bizottságának 2020. évi munkaterve 
(18. számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Murvai Árpád elnök 
Előadó: Majnay Gábor osztályvezető 
 
5. napirendi pont: 

Egyebek 
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1. napirendi pont: 

Szakmai beszámoló a Szekszárdi Kerékpáros Sportegyesület működéséről és terveinek 
bemutatásáról 
(19. számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Murvai Árpád elnök 
Meghívott: Steig Gábor elnök 
 
Murvai Árpád elnök: Köszönti még egyszer Steig Gábort, a Szekszárdi Kerékpáros 
Sportegyesület elnökét. Megkérdezi, hogy szeretné-e kiegészíteni a beszámolót. 
 
Steig Gábor, a Szekszárdi Kerékpáros Sportegyesület elnöke: Először is szeretné megköszönni 
a meghívást. Pár gondolatot felírt magának, amelyet szeretne elmondani. Az elmúlt öt évben 
más arcokkal találkozott a bizottság ülésén, ezért szeretné röviden bemutatni az egyesületet. 
A Szekszárdi Kerékpáros Sportegyesület a Spartacusnak a jogutódja. Úgy gondolja, hogy a 
megjelentek nagy része emlékezik még a Spartacusra, és tudja, hogy az egyesület milyen 
eredményeket ért el annak idején. A Halász testvérekkel és talán még a bátyjával is kérkedhet 
egy kicsit. Elmondja, hogy nagyon harap arra, amikor a két egyesületet összekeverik, de a 
sportreferenssel ezt az elírást telefonon megbeszélték. Nagyon nem szereti keverni a két 
egyesületet. Véleménye szerint a bizottság tagjai között vannak olyan személyek, akik 
pontosan tudják ennek a hátterét, illetve pontosan tisztában vannak azzal, hogy a két 
egyesületnek nem jó a viszonya egymással. Ennek az okairól most nem szeretne beszélni, de 
lehet, hogy megérne az is egy misét. Az 1970-es években létrejött Spartacus egyesület előbb 
említett tagjain kívül órákig lehetne még sorolni azoknak a személyeknek a nevét, akik az 
egyesület nevében, a várost képviselve értek el hazai és nemzetközi eredményeket. 
Olimpikonokról is szó van. Később történt egy változás, amikor a szövetkezeti támogatás és az 
állami szféra egy kicsikét hátrébb vonult. Ez a rendszerváltás időszakára tehető. Ekkor jött létre 
a sportegyesületi forma, és innentől kezdődött a nehezebb élete ennek a kerékpáros 
csapatnak. Felnőtt sportolók még egy-két évig maradtak az egyesületnél, aztán sajnos 
lemorzsolódtak. Nem szeretne személyi felelősöket keresni ebből az időszakból. Elmondja, 
hogy annak idején volt nekik egy klubhelységük, amelyet a szülők társadalmi munkában, 
kőkeményen csináltak meg a Budapest felé tartó szakaszon a Shell kúttal szemben. Az akkori 
elnök a tagsággal egyeztetve ezt eladta, de nem tudja, hogy milyen megfontolásból. Innentől 
mélyszakadékba indult az egyesület. Ennek a mélyszakadéknak az alján vette át ezt az egészet, 
látva azt, hogy megalakul egy másik egyesület a tehetséges fiatal sportolók elcsábításával és 
az eszközállomány elvitelével. Ő abban a szerencsés helyzetben volt akkor, hogy főállású 
kerékpárosként az edzésidejét ki tudta egészíteni azzal, hogy az itteni gyerekekkel 
foglalkozzon. Ezt akkor felkarolta. Szerencsésnek mondhatja magát azért is, hogy sikerült 
találnia olyan sportolókat, akik hozták az eredményeket, és felálltak az utánpótlás bajnoki 
dobogójára. Gyakorlatilag azóta egészen a mostani állapotig ugyanez a rendszer, ugyanez a 
szisztémájuk, vagyis az utánpótlás versenyzőkre tudnak nagyobb hangsúlyt fektetni. A 
beszámolóból olvasható, hogy nagy álma az egyesületnek, hogy a felnőtt sportolóknak 
adhasson egy minimális juttatást. Erre volt valamiféle kísérlet, de észre kellett, hogy vegye, 
hogy az egyesület anyagi háttere ehhez nagyon kevés. Elmondja, hogy a kerékpársport az 
egyik legköltségesebb sportág, amely ma már hatványozottan igaz. Régen a prolik sportága 
volt, hasonlóan egy ökölvíváshoz, de ma már nem lehet ezt elmondani. Örülne neki, ha a fiatal, 
nem feltétlen tehetős gyermekeket sikerülne megfogniuk, de ehhez szükségük lenne egy 
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megfelelő eszközállományra. Egészen a 2019-es évig elmondható, hogy a felnőtt 
eredményeket csak csipkedik, néha sikerül egy-két eredményt elérhetniük. Ő maga is aktív 
tagja még az egyesületnek, mint sportoló. Van egy tehetséges ifi versenyzője, aki most fog 
felnőtt korosztályba lépni. Neki az idén kell érettségit tennie. Egy felnőtt versenyzőnek három-
négy órát kell napi szinten kerékpároznia, amit a mai oktatási rendszerrel nagyon nehéz 
összehangolni. Az ő csapatuk nem adja fel. Az egyesület háromfős elnökségből áll. Halász 
László neve sokaknak biztos, hogy ismerősen cseng, ő az egyik elnökségi tag. Kovács Viktor egy 
ifjú sportolója volt annak idején, aki világbajnokságon is elindult, de sajnos egy sportsérülés 
kapcsán félbeszakadt a versenyzői karrierje. Viktor a másik elnökségi tag. Az egyesület 
vezetésével kapcsolatos feladatokat pedig ő látja el. Szeretné felhívni a bizottság figyelmét 
arra a hiányosságra, amelyet korábban a Humán Bizottságnak is jelzett már. Már a Humán 
Bizottságnak is próbálta az igényét előterjeszteni a klubhelységgel kapcsolatban. Jelenleg a 
főiskola előtt találkoznak az edzések kiindulópontjaként, vagy pedig a szüleinek a házából téli 
edzések idején. Véleménye szerint egy ilyen múltú egyesületnél ez nem jó dolog. Persze azt is 
tudja, hogy minden pénz kérdése. Az első kérése az lenne a bizottsághoz, hogy, amennyiben 
van rá lehetőségük, akkor biztosítsanak az egyesületnek forrást a klubhelységre, vagy segítsen 
megtalálni az ehhez szükséges kapcsolatot. Van nekik is sok ismerősük, akik az épület 
kipofozásában tudnának segíteni, és a rezsidíjat természetesen fedeznék. Egy klubhelység 
nagy előrelépés lenne az egyesületnek, főleg akkor, amikor egy új gyermeknek akarja 
bemutatni az egyesületet. Elég érdekes azt mondani egy új tagnak, hogy találkozó délután a 
főiskola előtt van. Ha ezt egy szülő meghallja, akkor biztosan megkérdőjelezi, hogy mennyire 
is komoly ez az egyesület. A versenyzők szülei és ő maga is egy versenyre történő elutazáskor 
bevállalják a saját autóval történő szállítást. Van tetőcsomagtartójuk, ami alkalmas a 
kerékpárok szállítására. Ha 10-12 versenyző is részt akar venni egy versenyen, akkor ez a 
kapacitásuk valószínűleg véges lesz. Lehetne persze azt is mondani, hogy kiválasztják a négy 
legjobban teljesítő versenyzőt, és őket viszi el a versenyre, de ez lemorzsolódást jelente, ami 
abszolút nem lehet célja az egyesületnek. Nagyon örülne annak, ha a városnak a kisbuszát 
kétszer-háromszor elkérhetné az egyesület. Ez lehet, hogy egy olyan segítség lenne, amely 
beleférne a bizottságnak a keretébe. Nagyon örül annak is, hogy Csillag Balázs itt van a 
bizottság ülésén. Eddig az összes mondata érintette a pénz kérdését is. A városban a tavalyi 
évben 45. alkalommal került megrendezésre egy olyan volumenű kerékpárverseny, amelyet 
annak idején még az az egyesület hozott létre, amelynek ez az egyesület a jogutódja. Amikor 
szponzorokat próbál keresni a csapata mellé, és gyermekeket próbált toborozni a csapatába, 
akkor úgy érzi, hogy alaptétel kellene, hogy legyen, hogy a város és az ország egyik legnagyobb 
rendezvényén rajthoz tudjanak állni. Sajnos az utóbbi három évben a gyakorlati lebonyolítása 
ennek a versenynek nem tette lehetővé a részvételt, mégpedig azért, mert UCI kategóriára 
lett emelve ez a verseny. Az egyesület soha nem kapta meg a verseny megrendezésének jogát. 
De lehet, hogy jogról ebben az esetben nem is lehet beszélni, inkább a versenyhez kapcsolódó 
támogatásról van szó. A másik egyesület már megkapta. Volt egy alapítvány, amely kapott 
lehetőséget. Ez az alapítvány felkérte az egyesületét szakmai segítségnek. Öt éven keresztül 
évről évre fejlődött, és az ötödik évben olyan szintre ért el, amely sem előtte, sem utána nem 
valósult meg, ha csak a létszámot nézik. Érti ez alatt azt, hogy hány nemzetközi csapatot 
sikerült idehívni. Ekkor rajthoz tudott állni szekszárdi versenyző is a nagyversenyen is. Annak 
az alapítványnak a testvére volt az alapítója. Sokat gondolkoztak azon a testvérével, hogy kell-
e UCI kategória erre a versenyre. Pontosan azért nem volt régebben sosem UCI kategória ez a 
verseny, mert az a szekszárdi kerékpársport érdekét egyáltalán nem szolgálta. UCI kategóriás 
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versenynél nem lehet egyénileg rajthoz állni. Ezt persze lehet azzal kicsit variálni, hogy egyes 
csapatok behívhatnak magukhoz más versenyzőket, de ebben az esetben nem a saját 
egyesületével indul el a versenyző. Véleménye szerint ez az egyik hiányosság a jelenlegi 
helyzetben. A másik pedig az, hogy az egyesület annak idején kínosan ügyelt arra, ami a 
korábbi bizottságnak elvárása is volt, hogy megrendezésre kerüljön utánpótlás futam is, 
vagyis, hogy mind a két klubnak az igazolt kisgyermek versenyzői is tudjanak versenyezni. Ez 
2019-ben megtörtént, de ez is csak annak köszönhető, hogy Schneider Gábor azt mondta, 
hogy ő ezt mindenképpen meg akarja csinálni. Ő úgy tudja, hogy a Gemenci Nagydíj, mint 
esemény nem igazán társult ahhoz a dologhoz, hogy beleférjen neki a kis Gemenci Kupa. Ez 
így nem jó dolog, és ezt úgy jelenti ki, mint a kerékpársporthoz értő ember. A bizottság biztos, 
hogy meg tudja nézni, hogy a korábbi Gemenci Nagydíjaknak a megrendezése anyagi oldalon 
mennyibe került a városnak, és azt is, hogy az UCI kategória megrendezése mennyibe került a 
városnak. Száz százalékra tudja, hogy a kettő között jó nagy különbség van, mert ők többek 
között ezért sem vállalták be. Nem gondolja, hogy szükség van egy olyan kiadásra, amely az 
egyesületek zsebéből is kiveszi a forintot. A Gemenc Kupa eddigi kiadásait csökkentve, a 
megspórolt pénzt vissza lehetne forgatni a kerékpáros klubba. Ezt száz százalékig támogatná. 
Meggyőződése, hogy csak az vinné előre a helyi kerékpáros klubot, amelyet ő képvisel, és 
amiért ő kampányol. A hagyományos Gemenci Nagydíjból egynapos versenyt csinálni 
semmiképpen sem hagyományos dolog. Az egyesület alap kiindulási pontja annak idején a 
többnapos kerékpárverseny volt, amely egészen addig tartott, amíg a tavalyi évben valamilyen 
oknál fogva ez meg nem változott. Mivel a szakmai dolgokról is kell beszélnie, ezt nem 
hagyhatta ki a beszámolójából. Nagyjából tisztában van azzal, hogy volumen különbségek 
vannak egy korábban 500.000 forinttal támogatott négyszakaszos, háromnapos Gemenci 
Nagydíj között, amelyet az ő társaságuk szakmai segítségével került megrendezésre. A mostani 
versenyt nem tudja, hogy mennyivel támogatta a város, de ez biztosan fellelhető lesz valahol. 
Lehet, hogy Csillag Balázs a beszámolójában el fogja mondani, de feltételezi, hogy egy jóval 
nagyobb összegről van szó. Ha azon múlik, akkor kéri a tisztelt bizottságot arra, hogy ne 
támogasson semmilyen Gemenci Nagydíjat ilyen volumenben, hanem adja oda azt a pénzt az 
ő egyesületének.  
 
Murvai Árpád elnök: Megköszöni a beszámolót. Az edzések helyéről szeretne tájékoztatást 
kapni.  
 
Steig Gábor, a Szekszárdi Kerékpáros Sportegyesület elnöke: Március 1-től október 31-ig 
tudnak napi szinten ráülni a kerékpárra. Ekkor a főiskola buszmegállójában találkoznak. Szálka, 
Zomba, Tolna, Fadd-Dombori irányába szoktak elindulni. Hétvégenként a hosszabb edzéseken 
át szoktak menni Baranya megyébe is. Ekkor 100-140 kilométert is szoktak edzeni. A téli 
edzéseket a szülei házában szokták tartani.  
 
Faragó Zsolt elnökhelyettes: Azt szeretné megkérdezni, hogy mekkora négyzetméter igénye 
van a szabadtéri edzéseknek az indításához, illetve, hogy a téli alapozó edzéseket hol tarja az 
egyesület.   
 
Steig Gábor, a Szekszárdi Kerékpáros Sportegyesület elnöke: Véleménye szerint a kettő 
kérdés össze is függ egymással. Ha az alapozó edzéseket nézik, akkor elmondható, hogy most 
kijöttek a garázsból, és felfutottak a kálváriára. Így máris tud válaszolni a négyzetméterrel 
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kapcsolatban. Egy háromszor öt méteres helyszínen fel tudnak állítani három-négy görgőt, 
esetleg egy fogast, amely mellett talán van még egy kézmosó is. Ennyi már egy kiindulásnak 
biztos, hogy teljesen jó lenne. Ha régebben bement a klubba, akkor ott ki volt téve egy 
versenynaptár, illetve egy profi versenyzőnek a fényképe is, amelyet a gyermekek láttak. Sőt 
még a kupákat is oda lehetett tenni. 
 
Faragó Zsolt elnökhelyettes: Hogyan lehet a kondicionáló edzéseket biztosítani az utánpótlás 
számára? 
 
Steig Gábor, a Szekszárdi Kerékpáros Sportegyesület elnöke: A kondicionáló edzésekkel 
kapcsolatban el tudná képzelni azt is, hogy bemenjenek egy konditerembe. Ha lenne egy 
helység, ahol tényleg tudnának találkozni, amely tisztán van tartva, és fel van újítva, az nagyon 
jó lenne kiindulásként. Most sokszor édesapja autójával kell ki-beállnia a garázsból, hogy ez 
megvalósítható legyen. Beszélték, hogy nagyon jó lenne, ha tudnának menni az uszodába is 
téli alapozásként. Ez régen része volt a téli alapozó edzéseknek egyébként. Ha elmennének 
egy konditerembe, az mindenképp előrelépés lenne. A mostani terem nagysága egyébként 
megfelelő lenne méret ügyileg. Körülbelül egy ekkora helységre lenne szükségük. Az 
egyesületnek viszont lehet, hogy kellene vásárolnia kondi gépeket, amelyek igen sokba 
kerülnének. Kiindulásként lenne szükség a helységre. Ha visszajönnek egy futásból, akkor is jó 
lenne, ha lenne egy helység, amelyben van konnektor, és ahol például meg tudják szárítani a 
hajukat. Zuhanyzásról nem lenne szó még ebben az esetben is, mert nem akarnak 
elrugaszkodni a talajtól. Persze, ha van rá lehetőség, akkor szeretnének elrugaszkodni a 
talajtól. Csak látja azt, hogy mi volt az elmúlt években. Nem tudja, hogy a mostani felállás 
mennyivel tud majd többet mutatni.  
 
Nyerges Tibor bizottsági tag: A másik csapat is helyi csapat. Az önkormányzat mind a két 
csapatért felelősséget kell, hogy vállaljon.    
 
Steig Gábor, a Szekszárdi Kerékpáros Sportegyesület elnöke: Próbált arra ügyelni a 
beszámolójában, hogy kiderüljön, hogy kettő klub van.  
 
Nyerges Tibor bizottsági tag: A szekszárdi kerékpáros sportnak nagyon régi múltja van, és a 
mai napig fejlődik.  
 
Steig Gábor, a Szekszárdi Kerékpáros Sportegyesület elnöke: Ezzel nem ért egyet, véleménye 
szerint inkább visszafejlődésről van szó.  
 
Murvai Árpád elnök: Zárásként elmondja, hogy az egyesület elnökével rokonlelkek, hasonló 
csónakban eveznek. Megköszöni az egyesület elnökének, hogy tájékoztatta a bizottságot az 
egyesület mostani helyzetéről. Sok sikert kíván az egyesület elnökének a jövőbeli munkához, 
és felhívja a figyelmét arra, hogy a jövőben is keresse a pályázati lehetőségeket. Javasolja a 
beszámoló elfogadását.  
 
További kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 
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Az elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 7 igen szavazattal, 
egyhangúlag elfogadott, és a következő határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése Oktatás, 
Sport és Ifjúsági Bizottságának 18/2020. (I.23.) határozata 
a Szekszárdi Kerékpáros Sportegyesület működéséről és terveinek 
bemutatásáról 

 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Oktatás, 
Sport és Ifjúsági Bizottsága a Szervezeti és Működési Szabályzatáról 
szóló 29/2019. (XII.23.) önkormányzati rendelet 1. számú melléklet 
Oktatás, Sport és Ifjúsági bizottság alcím 1. pont 6. alpontjában 
meghatározott átruházott hatáskörben eljárva 

 
1. jóváhagyja a Szekszárdi Kerékpáros Sportegyesület szakmai 

beszámolóját; 
 

Határidő: 2020. január 23. 
Felelős:   Murvai Árpád elnök 

 
2. megköszöni az egyesület eddig végzett munkáját és a jövőre 

vonatkozó tervek megvalósításához sok sikert kíván; 
 

Határidő: 2020. január 23. 
Felelős:   Murvai Árpád elnök 

 
3. felhívja a figyelmét az egyesületnek, hogy a jövőre vonatkozóan is 

keressen pályázati lehetőségeket működésükhöz, illetve 
rendezvényeik szervezéséhez. 

 
Határidő: 2020. január 23. 
Felelős:   Murvai Árpád elnök 

 
2. napirendi pont: 

A Szekszárdi Sportközpont Közhasznú Nonprofit Kft. szakmai és pénzügyi beszámolója a 
2019. évi működésről, valamint a 2020. évi üzleti tervére vonatkozó tervezet 
(írásbeli előterjesztés) 
Előterjesztő: Murvai Árpád elnök 
Meghívott: Csillag Balázs ügyvezető igazgató 
 
Murvai Árpád elnök: Még egyszer köszönti Csillag Balázs ügyvezető igazgató urat. Az 
ügyvezető igazgató urat már a bizottságnak a korábbi ülésén is szívesen látták volna, de azt az 
információt kapták, hogy külföldi edzőtáborban van, ám azt tapasztalták, hogy a saját szívéhez 
közel álló szakosztály miatt nem vesz részt a bizottság ülésén. Megkérdezi az ügyvezető 
igazgató urat, hogy szeretné-e kiegészíteni a beszámolót.  
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Csillag Balázs, a Szekszárdi Sportközpont Közhasznú Nonprofit Kft. ügyvezető igazgatója: Az 
elmúlt hónap, napok eseményei kapcsán úgy gondolja, hogy rengeteg olyan kérdés van, 
amelyre most választ kellene adnia. Nagyon szívesen áll a bizottság rendelkezésére. Szóban 
nem szeretné kiegészíteni az írásbeli anyagot. Azt szeretné kérdezni, hogy az az alkalom, 
amelyre elvileg meghívást kapott, milyen napon lett volna.  
 
Murvai Árpád elnök: Január 10-én.  
 
Csillag Balázs, a Szekszárdi Sportközpont Közhasznú Nonprofit Kft. ügyvezető igazgatója: 
Január 10-én napközben érkezett haza külföldről, 18 órakor pedig kezdődött az atlétikai 
szakosztálynak az évzáró ünnepsége. Egyébként azon a héten szabadságon volt.  
 
Murvai Árpád elnök: Nagyon szívesen vettek volna egy meghívást arra az ünnepségre.  
 
Faragó Zsolt elnökhelyettes: Megnézte a 2020. évre vonatkozó tervezetet. Ez egy nagyon szép 
matematikai táblázat, de nagyon sok információ nem derül ki ebből. Három tételből áll, 
nettóból, ÁFÁ-ból és bruttóból. Ebből kettőt ki is lehet szedni, mert a nettó összegre van 
szükség. Jó lenne tudni, hogy mi mit takar. A munkaviszonyban állók bérénél meg van 
határozva egy összeg. Ez mit takar? Benne van a cafetéria is? Mindenkinek a bérét magában 
foglalja? Úgy látja, hogy 10 százalékos bérfejlesztéssel számol az ügyvezető igazgató úr. Ezt mi 
indokolja? Ha látna egy 2019-es adatot, akkor lenne egy összehasonlítási alapja. Jó lenne, ha 
részletesebb lenne a táblázat, mert így látná a 10 százalékos béremelkedésnek az indokát is.  
 
Csillag Balázs, a Szekszárdi Sportközpont Közhasznú Nonprofit Kft. ügyvezető igazgatója: A 
2019. évi pénzügyi beszámolóval kapcsolatos kérést a Gazdasági és Városfejlesztési 
Bizottságtól megkapták. Jegyző asszonynak jelezte is, hogy a 2020. év elején az előző év 
pénzzárása még nem történt meg, így csak 2019 novemberéig küldte meg a főkönyvet. Ez a 
szám, amely a beszámolóban van, a cég állományában lévő munkavállalók bérét és a hozzá 
kapcsolódó járulékokat jelenti. Ez tartalmaz egy 10 százalékos bérfejlesztést is.  
 
Faragó Zsolt elnökhelyettes: Ebbe az uszoda és a strandrész is beletartozik?  
 
Csillag Balázs, a Szekszárdi Sportközpont Közhasznú Nonprofit Kft. ügyvezető igazgatója: 
Igen.  
 
Faragó Zsolt elnökhelyettes: Számára ezek az alapok sem derültek ki ebből a beszámolóból. 
Mi miatt kerül sor a bérváltozásokra?  
 
Csillag Balázs, a Szekszárdi Sportközpont Közhasznú Nonprofit Kft. ügyvezető igazgatója: A 
személyi jellejű kifizetések esetében azért tervezett be egy 10 százalékos bérfejlesztést, mert 
2020. január elsejével változott a minimálbér és a bérminimum. A dolgozók közül senki sincsen 
minimálbéren, viszont a minimálbér emelkedésnek értelemszerűen van egy bérfelhajtó 
hatása. Ha az alkalmi munkában foglalkoztatottak bére annyi lenne, mint az állandó 
munkavállalóké, ha nem lenne betervezve a bérfejlesztés. Ezt a 10 százalékot a tavalyi évben 
is tervezték, és végre is hajtották.  
 



 

  0123jkv 

9 

Faragó Zsolt elnökhelyettes: Mint jelezte, a táblázat számára információhiányos, 
tényadatokat hiányol belőle. Jó lenne, ha a sportközpont és a strand külön lenne választva, 
mert úgy sokkal áttekinthetőbb lenne az alapbevételi forrás. Azt szeretné megkérdezni, hogy 
az igazgató úr mit tervez a tudatos gazdálkodás jegyében hozzátenni ahhoz, hogy változzon ez 
a matematikai táblázat, ez a mérleg. Véleménye szerint 2020-ra kellene egy olyan üzleti terv, 
amely alapján lehetne látni, hogy a városnak mekkora összegű támogatást kell nyújtania. Úgy 
gondolja, hogy a város által nyújtott támogatást 20 százalékkal kellene csökkenti, és így a 
bizottság a többi egyesületet is tudná támogatni. Az előző napirendi pontnál is elhangzottak 
igények, problémák, amelyeket valahol orvosolnia kell majd a bizottságnak, hiszen azért jött 
létre, hogy specifikusan működjön. A többi sportág is lehetőséget kellene, hogy kapjon, mind 
térben, mind eszközben. Erre kellene majd valamilyen terv, amely kivitelezhető, és reálisan 
meg is valósítható.    
 
Csillag Balázs, a Szekszárdi Sportközpont Közhasznú Nonprofit Kft. ügyvezető igazgatója: A 
megküldött költségvetési terv a bevett formátumban készült el. Konkrétan ki van mutatva a 
bevételi és kiadási oldal közötti különbözet, amelyet tulajdonosi bevételi kompenzációként 
szerepeltetnek. Ez 360 millió forint, amelyet a feladat-ellátási szerződés alapján nyújt az 
önkormányzat a cégnek támogatásként. Ez a támogatás a tavalyi évben kevesebb volt, mint 
150 millió forint azért, mert a tervezési időszakban már birtokukban volt néhány olyan 
támogatási szerződés, amellyel tudták csökkenteni a tulajdonosi hozzájárulás mértékét. 
Egyébként a kiindulási szám, arány, amely a működési bevételek és kiadások között van, 
megegyezik a tavalyi nagyságrenddel, csak sikerült az Emberi Erőforrások Minisztériumától és 
az országos szakszövetségtől olyan pályázati forrást elnyerni, amellyel ezt a tulajdonosi 
kompenzációt csökkenteni tudták. Jelen pillanatban, a tervezéskor, ilyen szerződés vagy 
támogatási lehetőség nincs a birtokukban, ezért kénytelenek ezekkel a számokkal dolgozni. 
Természetesen ez nem azt jelenti, hogy a jövőben nincs lehetőség plusz támogatások 
szerzésére és a tulajdonosi kompenzációs igény csökkentésére.   
 
Faragó Zsolt elnökhelyettes: Ha a táblázat egy kicsit részletesebb lenne, akkor ezek a kérdések 
fel sem merültek volna. Érdekelné, hogy a tanácsadás és egyes szolgáltatások mit takarnak, 
továbbá a karbantartás vonatkozásában 27 millió forintos költségvetést lát annak ellenére, 
hogy ez csak egy üzemeltetési szolgáltatás. Szeretné tudni, hogy ez az összeg mit takar.  
 
Csillag Balázs, a Szekszárdi Sportközpont Közhasznú Nonprofit Kft. ügyvezető igazgatója: A 
karbantartási szolgáltatásnak a részletezése a 2019. évre vonatkozó beszámolóból egyértelmű 
lesz. Az írásbeli beszámoló és az üzleti terv szöveges részéből is kiolvasható, hogy a cég több 
mint 8.000 négyzetméter épületet és 14 hektár zöldfelületet üzemeltet. Az ehhez 
kapcsolódóan megjelenő karbantartási szolgáltatások például a fürdőben a szivattyúnak a 
javítása és a kazáncsere is, amelyet saját munkavállalókkal nem tudnak ellátni, és így igénybe 
vett szolgáltatásként megjelennek a költségoldalon.  
 
Faragó Zsolt elnökhelyettes: Ha a Gazdasági és Városfejlesztési Bizottság is kért be adatokat, 
akkor ott ezek a részletek biztos, hogy kiderülnek majd. Azt szeretné megkérdezni, hogy az 
igazgató úr hogyan szeretné tovább menedzselni az önkormányzati támogatás csökkentését. 
170 millió forintot termel ki a sportközpont. A többi bevételt az önkormányzati támogatásból 
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szerzi a cég. Kíván-e pályázni a cég? Esetleg költséghatékonyabban tervezi megoldani a 
karbantartást a cég?   
 
Csillag Balázs, a Szekszárdi Sportközpont Közhasznú Nonprofit Kft. ügyvezető igazgatója: Az 
üzleti tervben szerepel egy kis bevezető rész, amely ezt tartalmazza. Elmondta már korábban 
is, hogy feladata, és a forráshiány miatt igény is, hogy keresse a pályázati lehetőségeket. Azt 
is leírta, hogy alapvetően tulajdonosi döntés az, hogy rengeteg a cég által nyújtott olyan 
szolgáltatás, amely térítésmentes használatként jelentkezik. A sportlétesítményeket 
használók jelentős része bérleti díjat nem fizet. Példaként hozza fel a kosárlabdázókat és a 
labdarúgókat. Ez már tulajdonosi döntés, el kell ezen gondolkodni, mert jönni fognak azok a 
sportegyesületek is, amelyek nehezebb helyzetben vannak amiatt a bérleti díj miatt, amelyet 
megállapítanak. A tulajdonosi kompenzáció nagyon nagy százalékban az egyesületeknek 
nyújtott támogatás fedezete. Az önkormányzat megfelelő kommunikációval a városlakók 
tudtára tudja adni, hogy ez a pénz lényegében a sportra megy, csak nem pénzügyi 
támogatásként kerül átutalásra a sportszervezet számára, hanem használat formájában.  
 
Faragó Zsolt elnökhelyettes: Vannak olyan sportágak, amelyek eleve mínuszból indulnak. Ha 
jól tudja, akkor az ökölvívókat a város 300.000 forinttal támogatja, de ez a pénz nem elég arra, 
hogy a bérleti díjukat fedezze. Ezt a sportágat több évtizede viszi Halász Gábor. A sportágnak 
nevelő, oktató hatása van. Sok gyermek nem tudja kifizetni a tagdíjat sem. Nem érti, hogy 
miért nincs ennek tér. Ugyanakkor viszont hatalmas pénzeket veszít a sportcentrum, mert 
támogatja azokat a sportágakat, amelyek nem fizetnek a terület használatáért. A 
beszámolóból az is látszik, hogy a Kosárlabda Sport Club Szekszárd elég jól el van látva 
támogatásokkal.  
 
Csillag Balázs, a Szekszárdi Sportközpont Közhasznú Nonprofit Kft. ügyvezető igazgatója: 
Elmondja még egyszer, hogy ez tulajdonosi, illetve bizottsági hatáskör. A tulajdonos kell, hogy 
eldöntse, hogy melyik sportszervezet milyen mértékű támogatást kap. A város 
sportkoncepciója határozza meg, hogy melyik sportágakat a kiemeltek. A kiemelt sportág 
státusz bizonyos jogokkal és többletlehetőségekkel jár. Nem a sportközpontnak a feladata 
eldönteni, de a támogatási szempontoknál figyelembe kell venni azt is, hogy a sportszervezet 
az utánpótlás, a versenysport vagy a szabadidősport területén végzi-e a tevékenységét, vagy 
pedig összességében. A látvány csapatsportoknál a TAO rendszer is működik, de ez csak 
utánpótlás szinten támogatja a sportot. Véleménye szerint a városnak az utánpótlás és a 
versenysport területén van finanszírozó szerepe. A szabadidősportot a sportolási lehetőség 
megteremtésével kell támogatni. A felnőtt sport résztvevői finanszírozású. A városnak a 
sportolási lehetőség megteremtésén kívül több feladata ebben az esetben nincsen. A boksznál 
nem tudja, hogy mennyi az utánpótlás korú gyermek, aki országos versenyen is indul. Őket 
természetesen támogatni kell. De külön kell venni azokat a személyeket, akik felnőtt 
emberként a kondiját rendben tartva vagy a feszültséget levezetve sportol.  
 
Faragó Zsolt elnökhelyettes: A klub esetében az az alapprobléma, hogy egy többnapos 
versenyre, amely eredményeket is hozna, nem tudja elvinni az edző a gyermekeket, mert nem 
tudja biztosítani a többnapi szállást. A gépezet már itt megakad.  
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Csillag Balázs, a Szekszárdi Sportközpont Közhasznú Nonprofit Kft. ügyvezető igazgatója: 
Minden sportegyesületnek mások a lehetőségei. A városnak mérlegelnie kell, hogy az adott 
sportágnak milyen a fizetőképessége, vagy milyen olyan egyéb funkciói vannak, amelyek más 
területen plusz hozadékkal járnak.  
 
Csötönyi László bizottsági tag: Van-e a városnak érvényes sportkoncepciója? 
 
Majnay Gábor osztályvezető: Van sportkoncepció, de az érvényességét tekintve 2016-ban 
lejárt. Jegyző asszonnyal egyeztetett, és az új sportkoncepció elkészítése bekerült a bizottság 
munkatervébe. Meg is beszélte a jegyző asszonnyal, hogy ki lesz ennek a felelőse a hivatalból. 
 
Csillag Balázs, a Szekszárdi Sportközpont Közhasznú Nonprofit Kft. ügyvezető igazgatója: A 
2019. évi beszámolóban egy pár sorban kitért a kerékpárverseny szervezésére. Az előző 
napirendnél nem akart ezzel kapcsolatban megszólalni. Leírta részben azt, amit Steig Gábor is 
mondott. Az elmúlt két évet látva neki is az a véleménye, hogy egy UCI kategória rengeteg 
kötelezettséggel és előírással jár, amelynek horribilis a költségvonzata. Ennek sem a 
sportszakmai, sem a városmarketing hozadéka sem olyan magas, hogy a város tíz millió 
forintos nagyságrendet tegyen bele. Más kérdés, hogy a két egyesület között a város 
felszabaduló forrást hogyan hasznosítja. Véleménye szerint ezeket a forrásokat célszerűbb 
lenne kisebb, korosztályos és több versenyre elosztani azon kívül, hogy a kerékpáros 
egyesületek ebből működési támogatást is kaphassanak. A nemzetközi státusz nagyon sok 
olyan kötelezettséggel jár, amely inkább visz, mint hoz.  
 
Nyerges Tibor bizottsági tag: A kiemelt sportágaknak nem kell terembérleti díjat fizetniük, ezt 
kifizeti a város. Mi van ezek alatt. Melyik az a legnagyobb létszámú bérlő, amelyik ezeken a 
sportokon kívül a legtöbb embert megmozgatja? 
 
Csillag Balázs, a Szekszárdi Sportközpont Közhasznú Nonprofit Kft. ügyvezető igazgatója: 
Ennél kicsit árnyaltabb a dolog. A kiemelt sportágak közül a csapatsportágak TAO forráshoz 
juthatnak, mert látvány csapatsportok közé tartoznak. A társasági adókedvezményt viszont 
csak utánpótlás sportra lehet fordítani. A legtöbb kiemelt sportegyesületnek van felnőtt és 
utánpótlás csapata is. A kézilabda utánpótlás edzések a sportcsarnokban kerülnek 
megtartásra, mert van TAO forrása. A felnőtt csapat után bérleti díjat nem fizetnek. A női 
kosarasok az iskolákban oldják meg az utánpótlás edzéseiket, és a tankerületnek fizetnek 
bérleti díjat. A sportcsarnokban nagyon kevés óraszámban tartanak utánpótlás edzést. A 
használati idejük 90 százalékában a nagycsapat tartja az edzéseit a sportcsarnokban. A 
legnagyobb létszámú, bérleti díjat fizető egyesület a bátaszéki karatésok.   
 
Nyerges Tibor bizottsági tag: A bérleti díj egyszeri fix összeg? Vagy megállapítja valaki? Ez 
utóbbi esetben hogyan és ki által kerül megállapításra?  
 
Csillag Balázs, a Szekszárdi Sportközpont Közhasznú Nonprofit Kft. ügyvezető igazgatója: A 
bérleti díjra van egy táblázatuk. Készíttettek egy önköltség számítási szabályzatot. A 
sportegyesületeknek önköltségi áron adják ki a termet. Szerződést kötnek az egyesületekkel 
óradíjra. Olyan kedvezményt szoktak adni, hogy nem a lekötött időre kell, hogy fizessenek az 
egyesületek, hanem a tényleges használatra. Így elég sokszor előfordul, hogy egy egyesület 
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lemondja a termet, és már nem tudják hasznosítani arra az időre. A bérleti szerződés alapján 
a teremnaplóba beírt óraszám alapján havi egyszeri számlázásra kerül sor. Minden teremnek 
van egy külön tarifája. Az önköltséges terembérleti díjakon túl van egy piaci áruk is, amelyeket 
koncertekre, kiállításokra és egyszerű sportnapokra alkalmaznak. Éves szinten több, mint 
150.000 látogatójuk van. A saját sportolóik száma 400 körül van, ők képzési díjat fizetnek. A 
sporttörvény által megkülönböztetnek civil szervezetet és gazdasági társaságot. A tagok nem 
tagdíjat fizetnek, hanem képzési hozzájárulást, ami a szakmai felkészítésen, versenyeztetésen 
és sportfelszerelésen túl tartalmazza a létesítmény használatot is.    
 
Nyerges Tibor bizottsági tag: A piaci alapú nagyrendezvények mekkora hasznot hoznak éves 
szinten? 
 
Csillag Balázs, a Szekszárdi Sportközpont Közhasznú Nonprofit Kft. ügyvezető igazgatója: 
Egyre kevesebb ilyen rendezvényt tudnak befogadni, ezt le is írta a beszámolóba. Szerencsére 
a sport igény olyan szintre jutott, hogy évente csak négy-öt olyan programot tudnak 
befogadni, amelyet piaci alapon szerveznek. Egy ilyen rendezvény 300.000-400.000 forintos 
hasznot hoz általában, de ez több tényezőtől is függ, így például attól is, hogy milyen takarítási 
igénye van, ezért mindig egyedi számítás alapján kerül a bérleti díj meghatározásra.  
 
Nyerges Tibor bizottsági tag: Tehát nem a bevétel valahány százaléka alapján kerül 
meghatározásra, hanem egy fix összegben kerül megállapításra.  
 
Csillag Balázs, a Szekszárdi Sportközpont Közhasznú Nonprofit Kft. ügyvezető igazgatója: 
Igen. A csarnokot csak bérbe adják, saját kockázatra rendezvényt nem szerveznek, mert 
nincsen annyi rendezvény egy évben, hogy ezt be merjék vállalni.  
 
Nyerges Tibor bizottsági tag: Egy-két millió forint éves szinten a kiadott teremdíjak összege?  
 
Csillag Balázs, a Szekszárdi Sportközpont Közhasznú Nonprofit Kft. ügyvezető igazgatója: 
Annál több, pontos számot nem tud mondani, véleménye szerint három millió forint körül van, 
ami nem sport célú.  
 
Murvai Árpád elnök: A beszámoló alapján 36 fő munkavállalója van a cégnek. Ebből mennyi a 
jelenlegi strandra vetített létszám?  
 
Csillag Balázs, a Szekszárdi Sportközpont Közhasznú Nonprofit Kft. ügyvezető igazgatója: A 
strandon két műszakban dolgoznak a dolgozók a nyitva tartás miatt. Reggel hatkor nyitnak, és 
este tízig dolgoznak a kollégák. Minden műszakban van egy pénztáros, egy fürdőszolgáltató és 
egy úszómester, valamint egy gépész. Ez négy fő per műszak, így 12-en vannak. Van egy 
fürdőtechnológus és egy vezető gépész is.  
 
Murvai Árpád elnök: Hány igazgatója van a strandnak?  
 
Csillag Balázs, a Szekszárdi Sportközpont Közhasznú Nonprofit Kft. ügyvezető igazgatója: 
Nincs igazgatója.  
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Murvai Árpád elnök: Helyettes?  
 
Csillag Balázs, a Szekszárdi Sportközpont Közhasznú Nonprofit Kft. ügyvezető igazgatója: A 
fürdővezető papíron ő maga. A vezető gépész és a fürdőtechnológus az, aki az operatív 
tevékenységekben segíti az ő munkáját.  
 
Murvai Árpád elnök: Tehát nincs helyettesi státusz?  
 
Csillag Balázs, a Szekszárdi Sportközpont Közhasznú Nonprofit Kft. ügyvezető igazgatója: 
Jogilag megfogalmazva nincs.  
 
Murvai Árpád elnök: A fürdő a nevében miért nem viseli a termál nevet?  
 
Csillag Balázs, a Szekszárdi Sportközpont Közhasznú Nonprofit Kft. ügyvezető igazgatója: 
Viselhetné, de egy kicsit már a mostani nevet is soknak tartja. Egyébként benne van a nevében. 
A termálvíz és a gyógyvíz között van a különbség. Ha ilyen értelemben nézik, akkor termál 
vizük van.  
 
Murvai Árpád elnök: Mennyibe kerül a sátor bérlése? 
 
Csillag Balázs, a Szekszárdi Sportközpont Közhasznú Nonprofit Kft. ügyvezető igazgatója: 
860.000 forint+ÁFA egy hónapra.  
 
Faragó Zsolt elnökhelyettes: Kitől bérli a város? 
 
Csillag Balázs, a Szekszárdi Sportközpont Közhasznú Nonprofit Kft. ügyvezető igazgatója: A 
Sportközpont bérli egy erre szakosodott cégtől, a Fesztivál Hungária Kft-től.  
 
Faragó Zsolt elnökhelyettes: Hol van ez a cég? 
 
Csillag Balázs, a Szekszárdi Sportközpont Közhasznú Nonprofit Kft. ügyvezető igazgatója: 
Petőházán.  
 
Faragó Zsolt elnökhelyettes: Nem drága ez a bérleti díj? Lehet, hogy egy kis vállalkozó ennek 
a töredékéért megcsinálta volna, és nem kellene éveken keresztül 300 millió forintos 
nagyságrendet kifizetni. A lakóktól olyan jelzést kapott, hogy, ha elviszik oda a gyermeküket, 
akkor másnap már iskolába sem kell, hogy vigyék a gyermekeket, mert úgy megfáznak. Ez egy 
irreális költség.  
 
Csillag Balázs, a Szekszárdi Sportközpont Közhasznú Nonprofit Kft. ügyvezető igazgatója: 
Örül annak, hogy erről a témáról végre tud normális fórumon, normális keretek között 
beszélni. Vizsgálták annak a lehetőségét, hogy beszerezzenek egy sátrat, a jégpálya miatt is. 
Egy ilyen sátor 40 millió forint+ÁFA. Viszont a szállítása, építése, bontása és tárolása 
problémásabb. Szakemberek által elvégzett, jegyzőkönyvben rögzített módon kell ezt 
felállítani. Ha megveszik, akkor csak egy helyen lehet felállítani, de nekik két sátorra van 
szükségük. Véleménye szerint ez nem ideális.  
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Faragó Zsolt elnökhelyettes: Elhangzott, hogy 40 millió forint egy ilyen ponyva. Még ha a 
tárolás és karbantartás problémás is, 300 millió forint most ment a levesbe. 
 
Csillag Balázs, a Szekszárdi Sportközpont Közhasznú Nonprofit Kft. ügyvezető igazgatója: 
Miért 300 millió forint? Egy hónapban 800.000 forintot kell megszorozni nyolccal és néggyel. 
Ez nincs 300.000 forint.    
 
Faragó Zsolt elnökhelyettes: Ez már a negyedik év?  
 
Csillag Balázs, a Szekszárdi Sportközpont Közhasznú Nonprofit Kft. ügyvezető igazgatója: 
Igen.  
 
Faragó Zsolt elnökhelyettes: Meddig volt tervezve?  
 
Csillag Balázs, a Szekszárdi Sportközpont Közhasznú Nonprofit Kft. ügyvezető igazgatója: Ez 
a szezon már nem volt tervezve.  
 
Murvai Árpád elnök: A közösségi hálón megjelent egy kritika arról, hogy balesetveszélyes a 
jégpálya, és meccseket is le kellett mondani. Megkérdezi az ügyvezető igazgató urat, hogy tud-
e erről.  
 
Csillag Balázs, a Szekszárdi Sportközpont Közhasznú Nonprofit Kft. ügyvezető igazgatója: 
Igen, tud róla. A jégkorong szakosztályukat 2019-ben kiszervezték, ennek gazdasági okai 
voltak. Az edző frusztrációja egy ilyen posztban került fel a közösségi hálóra. A jégkorong 
szövetség minden évben vizsgálja az adott pályát. A pálya nem szabvány méretű, de 
korosztályos fordulókat lehet rajta rendezni. Úgy tudja, hogy a hiányosságok listája is fel lett 
rakva. A legnagyobb probléma az volt, hogy az egyik palánk elemnél a rés nagyobb volt, mind 
a megengedett. Ez azért balesetveszélyes, mert, ha az ütő tolla beakad, akkor jobb esetben 
csak a toll törik el, rosszabb esetben a gyermek is nagyon súlyosan megsérül. Egyébként 
milliméterekről van szó. A hibát kijavították, és ma megjött a jegyzőkönyv arról, hogy 
versenyre képes a pálya. A jégkorong szövetség elnöke véleménye szerint nem úgy járt el, 
ahogyan ez gyakorlott más sportágaknál, ahol az ellenőr jelzi a hibát, és kér egy visszajelzést 
ennek javításáról. A szövetség ebben az esetben egyből elutasító határozatot hozott. Ez azért 
kellemetlen számukra, mert pénteken délután kapták meg a határozatot, szombatra viszont 
meghirdetett fordulójuk volt. Egy családi napként rendezték meg a nem hivatalos fordulót.    
 
Murvai Árpád elnök: Hány úszóversenyzője van az úszó szakosztálynak?  
 
Csillag Balázs, a Szekszárdi Sportközpont Közhasznú Nonprofit Kft. ügyvezető igazgatója: 150 
gyermeket mozgatnak napi szinten, de nemcsak a sátorban, mert bérlik a főiskola uszodáját 
is.  
 
Murvai Árpád elnök: Az úszás tanulásban részt vevők is benne vannak ebben a létszámban?  
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Csillag Balázs, a Szekszárdi Sportközpont Közhasznú Nonprofit Kft. ügyvezető igazgatója: A 
Vízmű SE működtette az úszósportot Szekszárdon. Amikor a cég az uszoda és a fürdő 
üzemeltetést feladatban megkapta, akkor a feladattal egyidejűleg az úszó sportot is átvették. 
Ekkor átigazolták a gyermekeket és az edzőket is. Az úszósport nagyon létesítményfüggő. A 
Paszler József által írt beszámolóban konkrétan szerepelnek a létszámok. Elmondja, hogy van 
egy rekreációs csoportjuk is, ide azok a gyermekek tartoznak, akik vagy a tanulmányaik miatt 
vagy a képességeik miatt nem akarnak versenyezni, de komolyabban akarnak sportolni. A 
vízilabdában is van ilyen csoport.   
 
Murvai Árpád elnök: A legutóbbi idők atlétikai sikereihez szeretne gratulálni.  
 
Csillag Balázs, a Szekszárdi Sportközpont Közhasznú Nonprofit Kft. ügyvezető igazgatója: 
Elsősorban Szőke Gergely edzőit illeti a dicséret, illetve a fiatalokat. Az atlétikában is két 
szakosztály volt a városban, de sikerül a két egyesületet egy szakosztályba összehozniuk. 
Szerencsére a fejlődés jó irányba megy. Viszont, mint minden sportágban, a fiatalokat itt is 
egyre nehezebb megnyerni. Van egy-két olyan sportolói példa, akit a kezdő sportolók elé lehet 
állítani.  
 
Murvai Árpád elnök: Ha a jelenlegi sportcsarnok, konditerem, asztalitenisz terem, kisterem, 
tükrös terem és a boksz által használt terem ingyen lenne használva, mennyit veszítene a cég?  
 
Csillag Balázs, a Szekszárdi Sportközpont Közhasznú Nonprofit Kft. ügyvezető igazgatója: Ha 
a szabadtéri létesítményeket is számolja, akkor a bevételnek a 90 százalékát.  
 
Murvai Árpád elnök: Nagy érvágás lenne, ha minden ingyen lenne?   
 
Csillag Balázs, a Szekszárdi Sportközpont Közhasznú Nonprofit Kft. ügyvezető igazgatója: 
Nem, hogyha a város ezt pótolja.  
 
Faragó Zsolt elnökhelyettes: A 90 százalék ebből van?  
 
Csillag Balázs, a Szekszárdi Sportközpont Közhasznú Nonprofit Kft. ügyvezető igazgatója: 
Igen.  
 
Faragó Zsolt elnökhelyettes: A serleg bolt milyen összegben fizet?  
 
Csillag Balázs, a Szekszárdi Sportközpont Közhasznú Nonprofit Kft. ügyvezető igazgatója: 
Kifizetik az áramfogyasztást, a bérleti díjuk pedig 120.000 forint körül van.  
 
Faragó Zsolt elnökhelyettes: A négyzetméter nagyságról érdeklődik.  
 
Csillag Balázs, a Szekszárdi Sportközpont Közhasznú Nonprofit Kft. ügyvezető igazgatója: A 
kisebb termek 90 négyzetméteresek, az asztalitenisz terem pedig 180 négyzetméter. A 
sátortető korlátozza nagyon a hasznosíthatóságot.  
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Zaják Rita bizottsági tag: A vendéglátó ipari iskolát ígéret szerint felújítják. Ez az iskola a 
létezése óta küzd a tornaterem hiányával. Ki van plakátozva, hogy megkezdődik a felújítás, de 
szembesült azzal, hogy nincs a terveken tornaterem. Az első körös felújításban nem lesz 
tornaterem. A terv szerint hóban, sárban gyalogolnak át a sportcsarnokba ennek minden 
problémájával és veszélyével együtt. Úgy tudja, hogy volt lehetőség arra, hogy a centrum 
pályázzon, és megvalósítsa ezt a beruházást. Lehet tudni, hogy miért nem lesz mégsem 
tornaterem?  
 
Csillag Balázs, a Szekszárdi Sportközpont Közhasznú Nonprofit Kft. ügyvezető igazgatója: Ha 
a pénzügyi vonzatot nézi, akkor a cégnek jó, hogy nincs tornaterem. Látni azt, hogy a 
gyermekek hóban, sárban járnak át a sportcsarnokba, nagyon nem szép látvány. Az iskolások 
azokat a délelőtti órákat használják, amelyek nekik szabad kapacitást jelentenek.  
 
Zaják Rita bizottsági tag: Így eleve nem lehet egy órát szervezni, csak duplákat.  
 
Csillag Balázs, a Szekszárdi Sportközpont Közhasznú Nonprofit Kft. ügyvezető igazgatója: Ő 
egyébként úgy tudta, hogy a hátsó részen lesz egy csarnok.  
 
Zaják Rita bizottsági tag: Nem, és aula sincsen a terveken. Ha most ott elkezdődik egy 
építkezés, akkor két év múlva nyilván nem lesz ott egy másik. Azt szeretné megkérdezni az 
igazgató úrtól, hogy egyetért-e szakmailag azzal, hogy ez így nagyon nem jó koncepció. 
Egyébként pedig kihasználható lenne a sportlétesítmény.  
 
Csillag Balázs, a Szekszárdi Sportközpont Közhasznú Nonprofit Kft. ügyvezető igazgatója: A 
magánvéleménye persze, hogy az, hogy nem jó a gyermeket mindig mozgatni, mert ezzel 
elmegy az idő.  
 
Zaják Rita bizottsági tag: A városnak jól jönne egy plusz tornaterem. 
 
Csillag Balázs, a Szekszárdi Sportközpont Közhasznú Nonprofit Kft. ügyvezető igazgatója: 
Amikor a TAO rendszer elindult, az oktatási intézmények városi fenntartásban voltak. Ekkor 
nagyon jó volt, hogy a TAO-ból befizetett bérleti díjak az oktatási intézményekhez kerültek 
ugyan, de a városnak az oktatási intézményekhez ennyivel kevesebbel kellett hozzájárulni. Az 
egyesületek továbbra is fizetnek, de ez most a tankerülethez folyik be.   
 
Zaják Rita bizottsági tag: De így is van plusz igény.  
 
Csillag Balázs, a Szekszárdi Sportközpont Közhasznú Nonprofit Kft. ügyvezető igazgatója: 
igény nagyon sok lenne, de mindig azt kell megnézni, hogy piaci alapon fenntartható-e.  
 
Zaják Rita bizottsági tag: A mindennapos testnevelés elég nehezen kivitelezhető tornaterem 
nélkül.  
 
Csillag Balázs, a Szekszárdi Sportközpont Közhasznú Nonprofit Kft. ügyvezető igazgatója: A 
Babits iskola és az I. Béla Gimnázium tornaterme is elég szűkös.  
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Csötönyi László bizottsági tag: A bizottsági tagokat, az érintett szervezeteket és egyesületeket 
arra szeretné kérni, hogy mielőbb kerüljön kidolgozásra a sportkoncepció. Amelyik 
sportkoncepció a város honlapján megtalálható, 2013-ban készült 2011-es adatok alapján, és 
kiemeltként kezeli mind a kettő kerékpáros sportegyesületet és a Szekszárdi Asztalitenisz 
Clubot is.  
 
Murvai Árpád elnök: Még a mai napon fog erről beszélni a bizottság. Szeretné megkérni az 
ügyvezető igazgatót, hogy a jövőben is keresse a pályázati lehetőségeket, mert a városnak 
nagy szüksége van arra, hogy a sport fejlődjön a következő években is. Megköszöni az írásbeli 
beszámolót és a szóbeli kiegészítést is. Javasolja, hogy a bizottság ilyen formában ne fogadja 
el a beszámolót, és hívja fel a bizottság az ügyvezető igazgatót, hogy a 2019. évre vonatkozó 
beszámolót a hiányzó adatokkal egészítse ki, továbbá terjesszen elő a 2020. évre vonatkozóan 
egy olyan tervezetet a cég működéséről és bevételeiről, amely 20 százalékkal csökkenti az 
önkormányzat által nyújtott támogatás összegét, a sportcsarnok és a strand tekintetében 
külön-külön lebontott adatokkal. Határidőnek február 15. napját szeretné megjelölni. Ez az 
időpont tartható?  
 
Csillag Balázs, a Szekszárdi Sportközpont Közhasznú Nonprofit Kft. ügyvezető igazgatója: 
Igen.  
 
További kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 

 
Az elnök szavazásra teszi fel a megfogalmazott határozati javaslatot, melyet a bizottság 6 
igen szavazattal, 1 tartózkodás mellett elfogadott, és a következő határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése Oktatás, 
Sport és Ifjúsági Bizottságának 19/2020. (I.23.) határozata 
a Szekszárdi Sportközpont Közhasznú Nonprofit Kft. szakmai és 
pénzügyi beszámolójáról, valamint a 2020. évi üzleti tervére 
vonatkozó tervezetről 

 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Oktatás, 
Sport és Ifjúsági Bizottsága 

 
1. a Szekszárdi Sportközpont Közhasznú Nonprofit Kft. ügyvezető 

igazgatója által benyújtott beszámolót nem fogadja el; 
2. felhívja az ügyvezető igazgatót, hogy a 2019. évre vonatkozó 

beszámolót a hiányzó adatokkal egészítse ki, továbbá terjesszen 
elő a 2020. évre vonatkozóan egy olyan tervezetet a cég 
működéséről és bevételeiről, amely 20 százalékkal csökkenti az 
önkormányzat által nyújtott támogatás összegét, a sportcsarnok és 
a strand tekintetében külön-külön lebontott adatokkal. 

 
Határidő: 2020. február 15. 
Felelős:  Csillag Balázs ügyvezető igazgató 
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3. napirendi pont: 

Az óvodák nyári nyitva tartásának rendje 
(16. számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Murvai Árpád elnök 
Előadó: dr. Horváth Annamária oktatási referens 
 
dr. Horváth Annamária oktatási referens: Ez egy olyan előterjesztés, amely minden évben 
visszatér a bizottság napirendjére. Minden óvodafenntartónak jogszabályi kötelezettsége, 
hogy meghatározza az adott évre a nyári zárva tartást. Ezt február 15. napjáig minden szülőnek 
a tudomására kell juttatni, hogy a nyári szabadságukat meg tudják tervezni. A határozati 
javaslatban látszik, hogy négy óvodáról van szó. Az első két pontban a városnak a saját két 
óvodája szerepel. Mindegyik óvodának legalább három épülete van. Az előző években az volt 
a cél, hogy mindig legyen olyan óvoda, óvodaépület, amelyik nyitva tart. Egy másik 
önkormányzati és óvodafenntartói kötelezettség, hogy amennyiben a szülő nem tudja 
biztosítani a gyermekének a felügyeletét, akkor azt az önkormányzatnak kell megoldania. A 
város ilyen szempontból szerencsés helyzetben van, mert az óvodaépületek között van 
átjárhatóság. A hatodik pont erre vonatkozik a határozati javaslatban. Ha az adott óvodaépület 
zárva tart, akkor a szülőnek időben kell jeleznie, hogy szeretné, ha a másik épületben 
vigyáznának a gyermekére. A kettes számú óvodának a fenntartója a Szekszárd- Szedres- 
Medina  Óvodafenntartó Társulás, amelynek elnöke Zaják Rita lett. Ebben az esetben a 
társulási megállapodás alapján véleményezési joga van az önkormányzatnak, amely 
természetesen a szekszárdi nyitva tartásra vonatkozik. A táblázatban jelezte a szedresi és a 
medinai zárva tartást is. A negyedik óvoda a Wunderland Óvoda, amely körülbelül 10 évvel 
ezelőtt a Szekszárdi Német Nemzetiségi Önkormányzat fenntartásába került, amelyről egy 
megállapodást is kötött az önkormányzat. Az önkormányzat általában biztosít a nemzetiségi 
önkormányzatnak egyetértési jogot az óvodával kapcsolatban. Amikor a fenntartói jog 
átadásra került, és a köznevelési szerződés meg lett kötve, akkor az önkormányzat 
ugyanezeket a jogokat biztosíttatta magának. Elmondja még, hogy egyeztetésekre mindig sor 
került, az óvodavezetők nemcsak a hivatallal egyeztetnek, hanem egymással is, valamint a 
szülői szervezetek véleményét is begyűjtik. Általában három hét az a minimum, amelyre egy 
épületnek be kell zárnia, ezt követeli meg az éves nagytakarítás, valamint a dolgozók éves 
szabadságának a kiadása. A Wunderland Óvoda is három hétre szokott bezárni, de ebben az 
évben négy hétre fog, mert az udvaron nagyobb felújítási munka fog zajlani.  
 
Mácsik Henrietta bizottsági tag: A Kölcsey óvodában a hat hetes bezárás egy kicsit hosszúnak 
tűnik neki, de biztos van erre racionális magyarázat.  
 
dr. Horváth Annamária oktatási referens: Korábban felmerült annak a lehetősége is, hogy 
legyen egy óvoda megnevezve a városban, ahol vállalják az ügyeletet. A szülők ragaszkodnak 
a megszokott környezethez. A Kölcsey és a Wosinsky óvoda viszonylag közel van egymáshoz, 
könnyebb az átjárás, és a gyermekek is jobban ismerik egymást. A Wosinsky épület nagyobb, 
viszont a Kölcsey a székhely, és ott működik az adminisztráció is. Tavaly is így volt a zárva 
tartás, akkor nem volt nagy probléma ebből. Persze egy-egy szülő mindig panaszkodik. Szokták 
kérni, hogy legyen mindig olyan óvodapedagógus az intézményben, akit ismernek a 
gyermekek.  
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Murvai Árpád elnök: A határozati javaslatban szereplő határidők, amelyeknél ő van 
megnevezve felelősként, tarthatóak?  
 
dr. Horváth Annamária oktatási referens: Igen. A január 23-i dátum arról szól, hogy most 
fogadja el a bizottság az óvodai ellátás szünetelését az adott időpontokban. Az összes többi 
feladat a hivatal feladata, illetve az óvoda vezetőé. A korábbi években is tudták tartani a 
határidőt.   
 
Murvai Árpád elnök: Az előterjesztésben szereplő terv szerint mindig lesz olyan óvoda a 
városban, ahova a szülő el tudja vinni a gyermekét.  
 
További kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 

 
Az elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 7 igen szavazattal, 
egyhangúlag elfogadott, és a következő határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése Oktatás, 
Sport és Ifjúsági Bizottságának 20/2020. (I.23.) határozata 
az óvodák nyári nyitva tartásának rendjéről 

 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Oktatás, 
Sport és Ifjúsági Bizottsága a Szervezeti és Működési Szabályzatról 
szóló 29/2019. (XII. 23.) önkormányzati rendelet 1. melléklet Oktatás, 
Sport és Ifjúsági Bizottság alcím 1. pontja 4. alpontjában 
meghatározott átruházott hatáskörében eljárva  

 
1. a Szekszárdi 1. Számú Óvoda Kindergarten feladat-ellátási helyein 

az alábbiak szerint hagyja jóvá az óvodai ellátás szünetelését a 
2019/2020. nevelési évben: 

 
Kölcsey ltp. 15. épületében 
2020. június 29. – 2020. augusztus 7-ig (6 hét), 
Wosinsky Mór ltp. 4. épületében 
2020. június 29. – 2020. július 24-ig (4 hét), 
Bajcsy-Zsilinszky u. 6. épületében 
2020. július 27. – 2020. augusztus 19-ig (4 hét); 

 
Határidő:  2020. január 23. 
Felelős:   Murvai Árpád elnök 

 
2. a Szekszárdi Gyermeklánc Óvoda feladat-ellátási helyein az 

alábbiak szerint hagyja jóvá az óvodai ellátás szünetelését a 
2019/2020. nevelési évben: 

 
Perczel Mór u. 2. épületében 
2020. július 27. – 2020. augusztus 19-ig (4 hét), 
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Szent-Györgyi Albert u. 11. épületében 
2020. június 29. – 2020. július 24-ig (4 hét), 
Óvoda u. 5. épületében 
a felújítás és bővítés miatt egész nyáron; 

 
Határidő:  2020. január 23. 
Felelős:   Murvai Árpád elnök 

 
3. felhívja Szekszárd-Szedres-Medina Óvodafenntartó Társulás 

Társulási Tanácsát, hogy az ellátás szünetelését a 2019/2020. 
nevelési évben az alábbiak szerint hagyja jóvá a Szekszárdi 2. 
Számú Óvoda-Bölcsőde szekszárdi feladat-ellátási helyein: 

 
Mérey u. 37-39. épületében 
2020. augusztus 3. – 2020. augusztus 29-ig (4 hét), 
Kadarka u. 110. épületében 
2020. július 6. – 2020. július 31-ig (4 hét); 
Kadarka u. 110. mini bölcsőde esetén 
2020. július 20. – 2020. augusztus 14-ig (4 hét); 

 
Határidő:  2020. január 23. 
Felelős:   Murvai Árpád elnök 

 
4. egyetért azzal, hogy a Wunderland Óvodában (Wesselényi u. 19.) 

2020. július 6. – 2020. július 31-ig (4 hét) szünetel az óvodai ellátás; 
 

Határidő:  2020. január 23. 
Felelős:   Murvai Árpád elnök 

 
5. felhívja az intézményvezetőket a nyári nyitvatartási rend 

közzétételére; 
 

Határidő:  2020. február 15. 
Felelős:   Murvai Árpád elnök 

     dr. Molnár Kata jegyző 
 

6. felhívja az intézményvezetőket az óvodaépületek zárva tartása 
idején felmerülő ellátási igény előzetes felmérésére; 

 
Határidő:  2020. március 15. 
Felelős:   Murvai Árpád elnök 

     dr. Molnár Kata jegyző 
 

7. felhívja az intézményvezetőket, hogy a bizottság 2020. 
szeptemberi ülésére az ellátási napokra lebontva készítsenek 
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részletes kimutatást az egyes óvodák és óvodaépületek nyári 
kihasználtságáról. 

 
Határidő:  2020. szeptember 15. 
Felelős:   Murvai Árpád elnök 

     dr. Molnár Kata jegyző 
 
4. napirendi pont: 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése Oktatás, Sport és Ifjúsági 
Bizottságának 2020. évi munkaterve 
(18. számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Murvai Árpád elnök 
Előadó: Majnay Gábor osztályvezető 
 
Faragó Zsolt elnökhelyettes az üléstermet elhagyja 20 óra 03 perckor. Jelen van 6 fő bizottsági 

tag, a bizottság határozatképes. 

 

Murvai Árpád elnök: A bizottság a munkatervre kapott egy ajánlást Majnay Gábor 
osztályvezetőtől. Ezt szeretné megköszönni.  
 
Majnay Gábor osztályvezető: Elmondja, hogy az SZMSZ-ben szereplő bizottsági hatásköröket 
figyelembe véve próbálta összeállítani a tervezetet, illetve az előző évben elmaradt 
napirendeket is beletette. Jelzi, hogy minden bizonnyal ennél több napirendi pontot fog majd 
tárgyalni a bizottság. A munkaterv a Humán Osztály munkája alapján készült, más osztályoktól 
érkezhet még előterjesztés. A bizottság tagjainak megvan rá a lehetősége, hogy további 
javaslatokat tegyenek bele a munkatervbe. A sportkoncepcióval kapcsolatban elmondja, hogy 
egyeztetett Bomba Gábor frakcióvezető úrral, és abban maradtak, hogy öt-hat hónapon belül 
kell ezt elkészíteni.  
 
Faragó Zsolt elnökhelyettes az ülésterembe visszatér 20 óra 05 perckor. Jelen van 7 fő 

bizottsági tag, a bizottság határozatképes. 

 
Murvai Árpád elnök: A javaslatban április hónaphoz van feltüntetve a Gyermek Kosárlabda 
Sportegyesület beszámolója. Javasolja, hogy a Férfi Kosárlabda Sport Egyesület beszámolója 
is ebben a hónapban kerüljön meghallgatásra, ne májusban. 
 
Az elnök szavazásra teszi fel a javaslatot, amelyet a bizottság 7 igen szavazattal elfogadott.  
 
Murvai Árpád elnök: az éves eseménynaptárt nagyon szívesen látja.  
 
Majnay Gábor osztályvezető: Ő ezt januárra tette, de javasolja, hogy a bizottság februárban 
tárgyalja meg.  
 
Murvai Árpád elnök: Javasolja, hogy a bizottság február hónapban tárgyalja meg az éves 
eseménynaptárt. 
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Az elnök szavazásra teszi fel a javaslatot, amelyet a bizottság 7 igen szavazattal elfogadott.  
 
Murvai Árpád elnök: Javasolja, hogy a bizottság június hónapban tárgyalja meg a Szekszárd 
Büszkesége Kitüntető Díjra vonatkozó szakmai javaslattételi lehetőségeket.  
 
Zaják Rita bizottsági tag: Szeretné, ha nem júniusban kerülne sor erre. 
 
Majnay Gábor osztályvezető: Szeptembert javasolná, de ettől függetlenül már előtte is lehet 
rajta dolgozni. 
 
Murvai Árpád elnök: Javasolja, hogy a bizottság szeptember hónapban tárgyalja meg a 
Szekszárd Büszkesége Kitüntető Díjra vonatkozó szakmai javaslattételi lehetőségeket.  
 
Az elnök szavazásra teszi fel a javaslatot, amelyet a bizottság 7 igen szavazattal elfogadott. 
 
Murvai Árpád elnök: A sportkoncepció összeállítását felelősséggel szeretné elvégezni a 
bizottság. Ehhez szükség lesz a szakma, a testnevelők, az egyesületek és az intézmények 
sportreferenseinek a meghallgatására is. Javasolja, a munkaterv elfogadását az előbb 
megszavazott módosításokkal, kiegészítésekkel együtt. Javasolja továbbá, hogy a bizottság 
nyilvánítsa ki a sportkoncepció elkészítése kapcsán a szándékát a sporttal kapcsolatba hozható 
szakemberek közös fórumokon történő egyeztetése iránt.  
 
További kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 

 
Az elnök szavazásra teszi fel a megfogalmazott határozati javaslatot, melyet a bizottság 7 
igen szavazattal, egyhangúlag elfogadott, és a következő határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése Oktatás, 
Sport és Ifjúsági Bizottságának 21/2020. (I.23.) határozata 
az Oktatás, Sport és Ifjúsági Bizottság 2020. évi munkatervének 
elfogadásáról 

 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Oktatás, 
Sport és Ifjúsági Bizottsága  

 
1. az Oktatás, Sport és Ifjúsági Bizottság 2020. évi munkatervét a 

melléklet szerint jóváhagyja; 
 

2. a Sportkoncepció elkészítése kapcsán kinyilvánítja szándékát a 
sporttal kapcsolatba hozható szakemberek közös fórumokon 
történő egyeztetése iránt.  

 
Határidő: 2020. január 23. 
Felelős:  Murvai Árpád elnök 
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5. napirendi pont: 

Egyebek 
 
dr. Holczer Mónika jogi és bizottsági referens: A közgyűlési előterjesztések még nem 
készültek el erre az ülésre, ezért a bizottságnak jövő héten kellene még egy ülést tartania.  
 
Murvai Árpád elnök: Javasolja, hogy a bizottság 2020. január 28. napján tartsa soron 
következő ülését, 10 órakor.  
 
A bizottság tagjai megállapodnak abban, hogy 2020. január 28. napján tartják soron 

következő ülésüket.  
 

További kérdés, hozzászólás nem hangzott el, az elnök a nyilvános ülést 20 óra 18 perckor 
berekeszti.  

K.m.f 
 
 
 

  
 

  Mácsik Henrietta 
                   jegyzőkönyv-hitelesítő 
 
 
 
 
Készítette: 

dr. Holczer Mónika 
jegyzőkönyvvezető 

 
 

Murvai Árpád 
elnök 

 

 

Ellenjegyezte: 
           dr. Molnár Kata 

           jegyző 


